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§ 1. Parentation 

 

 Alla mötesdeltagare håller en tyst minut för Bror Dimberg.  

 

§ 2. Val av justerare 

 

 Inga-Lill Loman utses till justerare 

 

§ 3. Föregående protokoll från 2013-04-24 

 

Punkten ”Bo bra på äldre dar” tas upp igen under dagens möte. (§ 4) Vi har fått 

bra statistik när det gäller skador och olycksfall i Orsa. Med bra statistik kan vi 

göra öppna jämförelser mellan olika kommuner i länet. Orsa kommun och Orsa 

vårdcentral har börjat samarbeta för att identifiera orsakerna för fall och 

olycksfall hos de som är över 80 år och bor i Orsa.  

 

§ 4. Remiss för eventuell yttrande angående handlingsplan ”Bo bra på äldre 

dar”   
 

Mötesdeltagarna har fått alla handlingarna till dagens möte en dag före mötet. 

Alla är överens om att det behövs mer tid att läsa igenom materialet innan man 

kan yttra sig om handlingsplanen.  

 

Vi ska skicka ett utskick till SPF (Bernt Westerhagen), PRO (Eva Andersson), 

Hörselskadades riksförbund (Carl-Erik Wohlmer) samt Hjärt- och lungsjukas 

förening (Hjördis Nyström) för att ge en möjlighet att lämna yttrande på 

projektet ”Bo bra på äldre dar”. Utskicket ska innehålla: 

Sammanträdesprotokollet från KS arbetsutskott, handlingsplanen och rapporten. 

Föreningarna ska lämna sina synpunkter senast den 10 i september 2013. Anna-

Karin Olssons tjänsteskrivelse angående utredning bifogas protokollet. 

(Bilaga 1) 

 

§ 5. Årsredovisning - Folkhälsorådet   

  

Vi går igenom presentationen av årsredovisningen 2012 Folkhälsorådet. Marie 

Olsson berättar om att kommunen hade haft två prioriterade mål: ”Barns och 

ungas uppväxtvillkor” och ”Fysisk aktivitet”. Själva bokslutet finns att läsa i 

kommunens redovisning. 
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§ 6. Patientsäkerhetsberättelse   
  

Några av mötesdeltagarna har specifika frågor när det gäller fall, 

läkemedelsavvikelser samt urinvägsinfektioner. Mikko Talala informerar hur 

socialförvaltningen följer upp olika avvikelser på sina arbetsplatsträffar samt hur 

vi med hjälp av kvalitetsregister försöker hitta bättre arbetssätt för att förebygga 

fall och infektioner.  

 

Även patientsäkerhetsberättelsen kommer att tas upp som en punkt under nästa 

möte. Då har äldreomsorgschefen/MAS Marie Van Geffen Blomberg en 

möjlighet att informera om berättelsen och svara på frågor. 

 

§ 7. Besök och information av Kristina Linder, anhörigsamordnare och 

Monica Nilsson, Dagverksamheten Ljusglimten 

  

Monica och Kristina berättar om sina verksamheter och deras arbetssätt. 

Kristinas verksamhet ska ge stöd och avlastning för anhöriga till människor med 

olika sjukdomar. Monicas verksamhet är biståndsbedömd dagverksamhet för 

dementa som bor kvar i hemmet. 

 

Mer information om anhörigstöd kan man läsa på socialstyrelsens hemsida. Där 

söker man på anhörigstöd i deras sökmotor. 

 

§ 8. Handikappfrågor/särskilda omsorgen 

 

Det har kommit ett förslag från Region Dalarna på länsövergripande 

överkommelse mellan landstinget och kommunen för samverkan kring personer 

över och under 18 år med psykisk funktionsnedsättning. Socialnämnden har fått 

förslaget för godkännande. Man ska även skriva lokala handlingsplaner för 

samverkan. Bifogar Anna-Karin Olssons skrivelse om överenskommelse som 

bilaga i protokollet. (Bilaga 2) 

  

§ 9. Information från kommunstyrelsen  

  

Marie Olsson informerar om kommunens ekonomiska läge. Prognosen i nuläget 

pekar på ett underskott för 2013 på ca 4,5 miljoner. Kommunen måste ev. spara 

årets underskott tillbaka nästa år. Alla nämnderna i kommunen gör besparingar.  

Det finns möjlighet att kommunen får tillbaka pengar från AFA-försäkringen i 

år igen. Budgetarbetet i kommunen för 2014 pågår för fullt. Regeringen håller 

på att göra om skattesystemet men det kommer inte öka Orsa kommuns 

skatteinkomster på kort sikt. Den kommunala utvecklingsplanen tas upp i 

kommunfullmäktige till hösten 
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§ 10. Information från landstinget 

 

Bitte informerar om att det råder brist på sjuksköterskor på Mora Lasarett i 

sommar. Vissa avdelningar måste dra ner vårdplatser i sommar. Det är osäkert 

om de kan öppna upp alla vårdplatser efter sommaren på grund av personalbrist. 

LD har gjort skrivelse till Region Dalarna om att öka utbildningsplatser till 

sjuksköterskor på högskolan dalarna. De försöker få mer undersköterskor som 

utbildar sig vidare till sjuksköterskor. 

 

Parkeringsplatserna vid Orsa vårdcentral ska åtgärdas nu när fastigheten har fått 

en ny ägare. Parkeringsplatserna vid Mora Lasarett ska göras om till betalda 

platser.     

 

Protokollen från Länshandikappsrådet och Länspensionärsrådet kan hämtas från 

Landstinget Dalarnas hemsida 

 

§ 11. Information från socialnämnden 

 

Hans berättar om socialförvaltningens ekonomiska läge. Socialnämnden har 

beslutat om omfattande sparåtgärder i socialförvaltningen. Sparåtgärderna 

skickas som bilaga. ( Bilaga 3) 

 

§ 12. Ellen Gunnars – information om arbete med strokepatienter 

 

Ellen Gunnars information om arbete med strokepatienter flyttas fram till nästa 

möte i september. 

 

§ 13. Studiebesök HT 2013 

 

Det finns intresse att göra ett studiebesök till TERSEN, som är 

gemenskapboende i Falun, under hösten eller förvinter. Hans ska kolla upp 

möjligheter för detta. Kontaktpersoner på TERSEN är John och Kerstin 

Söderbaum Fletcher. 

 

Ett studiebesök till Samhall i Orsa är även en intressant möjlighet. 

 

§ 14. Aktuella frågor till nästa möte 25/9 

 

Mötesdeltagarna är intresserade veta mer om E-hälsa. Önskemålet är att någon 

(ev. Christina Wessman) från Region Dalarna skulle kunna komma till nästa 

möte och berätta mer om E-hälsa. 
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Flera av punkterna från dagens möte ska tas upp även nästa gång. 

 

Mail-adresserna ska samlas in vid nästa möte för att kunna skicka dagordningen 

och protokollet elektroniskt. Carl-Erik Wohlmer föredrar vanlig post även i 

fortsättningen. 

 

Övrig fråga: 

 

Bitte vill att Åsa Lundin ska skicka protokollet till Lisbeth Danielsson på 

beredningen på LD.  

 

§ 15. Mötet avslutas 

 

Hans avslutar mötet   

    

    

    

    

 


